

CE Konformitätserklärung / Declaration of Conformity

Firma / Company: Heissner GmbH
Anschrift / Address: Schlitzer Str.24
36341 Lauterbach

Artikel / Product: Smart Garden Cam
Modell / Model: Z1080-00
**Hersteller /
Manufacturer:** Heissner GmbH

Für das bezeichnete Produkt wird bestätigt, dass es den wesentlichen Anforderungen der folgenden Europäischen Richtlinien entspricht:

The announced product is produced in accordance with the following European directives:

Die Übereinstimmung des Produktes mit den Richtlinien wird nachgewiesen durch die vollständige Einhaltung der angeführten harmonisierten und nicht harmonisierten Normen:

The product compliance with the directives is proven by given by tested upon the following standards:

2014/30/EU EMV-Richtlinie / 2014/30/EU EMC Directive

Richtlinie 2014/30/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit

Directive 2014/30/EU of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility

EN 61000-6-3:2007+ A1:2011
EN 61000-3-2:2014
EN 61000-3-3:2013
EN 50130-4:2011+A1:2014
EN 55032:2015
EN 55024:2010

2014/53/EU RED-Richtlinie / 2014/53/EU RED Directive

Richtlinie 2014/53/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 16. April 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung von Funkanlagen

Directive 2014/53/EU of the European Parliament and of the Council of 16. April 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to radio-electric equipment

ETSI EN 300 328 V2.1.1 (2016-11)
ETSI EN 301 489-1 V2.1.1 (2017-02)
ETSI EN 301 489-17 V3.1.1 (2017-02)
EN 62311:2008

EN 60950-1:2006+A1:2009+A1:2010+A12:2011+A2:2013

2011/65/EU RoHS Richtlinie (EU2015/863) / 2011/65/EU RoHS Directive (EU2015/863)

Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der RoHS Richtlinie 2011/65/EU der Europäischen Union sowie der Erweiterung (EU) 2015/863 zur Beschränkung der Verwendung gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten.

We hereby declare that our products are compliant to RoHS Directive 2011/65/EU of the European Union as well as the extension (EU) 2015/863 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic appliances.

Lauterbach 01.10.19

Rolf E. Papenheim, Geschäftsführer


HEISSNER
HEISSNER GmbH
Schlitzer Straße 2
36341 Lauterbach